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رقابتهای قهرمانی جهان والیبال ساحلی ناشنوایان - لهستان

حذف تیم والیبال ساحلی ناشنوایان از رقابت های 
قهرمانی جهان

ادامه رقابت های والیبال س�احلی قهرمانی جهان که در لهستان در حال برگزاری 
اس�ت، تیم ملی والیبال س�احلی ناش�نوایان ایران در مرحله یک هشتم با شکست 

برابر تیم چک از راهیابی به مرحله بعد بازماند.
ب��ه گزارش ایس��نا، در ادامه رقابت های قهرمانی جهان والیبال س��احلی ناش��نوایان که در 
لهستان در حال برگزاری است، تیم ملی والیبال ساحلی ایران در پنجمبن روز از این رقابت ها 
و در مرحله یک هشتم نهایی که امروز جمعه ۲۲ مرداد برگزار شد با شکست برابر تیم چک 

از راهیابی به مرحله بعد بازماند. 
تیم ایران در این رقابت با ترکیب وحید طالبی و حامد کرکانی برابر تیم چک به میدان رفت 

و با نتیجه ۲ بر صفر رقابت را واگذار کرد و از راهیابی به مرحله بعد بازماند. 
هدایت تیم ایران در رقابت های والیبال س��احلی قهرمانی جهان ناش��نوایان را امیرحس��ین 

منظمی به عنوان سرمربی و کامبیز کلته )مربی( بر عهده داشت.

با صدور ITC، بیرانوند امیدوار به بازی شد
مجوز بازی دروازه بان ایرانی باش�گاه بواویش�تا صادر شده و حالا او می تواند برای 

تیمش به میدان برود.
به گزارش ایس��نا، بعد از پیوس��تن علیرضا بیرانوند به باشگاه بواویشتای پرتغال، این باشگاه 
به خاطر بس��ته بودن پنجره نقل وانتقالاتی نتوانست در ابتدا قرارداد بیرانوند را ثبت و از او در 

هفته ابتدایی استفاده کند.
بعد از باز ش��دن پنجره نقل وانتقالاتی بواویش��تا قرارداد بیرانوند به ثبت رس��ید و حالا خبر 

رسیده که ITC او هم صادر شده تا بتواند در هفته دوم لیگ برتر پرتغال به میدان برود. 
بواویشتا در هفته دوم لیگ برتر پرتغال دوشنبه به مصاف پاسوس ده فریرا می رود.

تبریک اینفانتینو به پرسپولیس برای کسب پنجمین 
قهرمانی لیگ

رییس فدراس�یون جهان�ی فوتبال طی نامه ای به رئیس فدراس�یون فوتبال ایران 
کسب مقام قهرمانی باشگاه پرسپولیس را تبریک گفت.

ب��ه گزارش اینا، به دنبال قهرمانی تیم پرس��پولیس در بیس��تمین دوره از رقابت های لیگ 
برتر فوتبال، رئیس فدراس��یون جهانی فوتبال از تمام دست اندرکاران و طرفداران این باشگاه 
تش��کر کرد. جیوانی اینفانتینو، رییس فدراس��یون بین المللی فوتبال در نامه ارسالی خود به 
شهاب الدین عزیزی خادم نوشت: »جا دارد تا از این فرصت استفاده کرده و صمیمانه به تیم 

پرسپولیس که برای پنجمین بار متوالی عنوان قهرمانی را کسب کرده است، تبریک بگویم.
همچنین از طرف خانواده بزرگ فوتبال این فرصت را مغتنم شمرده و از باشگاه پرسپولیس 
و فدراس��یون فوتبال ایران به خاطر کمک به گس��ترش پیام مثبت فوتبال تش��کر و قدردانی 

می کنم. به زودی منتظر دیدارتان هستم.«

علیرضا رضایی: فدراسیون کشتی صحبتی با من نداشته است
دارن�ده مدال های نقره المپیک و برنز جهان در س�نگین وزن کش�تی آزاد گفت: 
فدراس�یون کش�تی هیچ صحبت�ی با من برای س�رمربیگری تیم ملی کش�تی آزاد 

نداشته است.
علیرضا رضایی در گفتگو با ایسنا، با اشاره به مطرح شدن نامش به عنوان یکی از ۴ گزینه 
فدراس��یون کشتی برای هدایت تیم ملی کشتی آزاد، اظهار کرد: اصلا در جریان این موضوع 
نیس��تم و این موضوع را تکذیب می کنم. هیچگونه صحبتی از س��وی مس��ئولان فدراسیون 
کش��تی با من انجام نشده و از من درخواس��تی برای ارائه برنامه نداشته اند. دارنده مدال های 
نقره المپیک و برنز جهان، افزود: چه درباره تیم بزرگس��الان و یا تیم جوانان که چندی پیش 
نیز نام بنده مطرح ش��د، فدراسیون کش��تی صحبتی با من نداشته است. اگر هم صحبت می 
ش��د، بنده برنامه های خاص خودم را داشتم و چشم بسته مسئولیتی را قبول نمی کنم. وی 
خاطرنشان کرد: رسم بر این است قبل از اینکه نام کسی را به عنوان گزینه برای سمتی مطرح 
کنیم، باید با او صحبت کنیم و ببینیم آیا می خواهد جزو گزینه ها باشد یا نه و اصلا برنامه ای 
برای این س��مت دارد یا خیر. نحوه انتخاب س��رمربی به این شکل نیست که بدون هماهنگی 
نام کس��ی را به عنوان گزینه مطرح کنیم و نامش را بر س��ر زبان ها بیاندازیم. رضایی در ادامه 
درباره عملکرد ملی پوشان کشتی آزاد ایران در المپیک توکیو، گفت: کادر فنی زحمات خود 
را کش��ید و جا دارد به آن ها خس��ته نباش��ید بگویم. کادر فنی با توجه به شرایط و توانی که 
داش��ت تمام تلاش خود را به کار گرفت. تیم ملی یک س��ال سخت را با توجه به شیوع کرونا 
پشت سر گذاشت اما در نهایت نتیجه ای که در المپیک بدست آمد متناسب با میزان زحمات 
کشتی گیران نبود. به هر حال میدان المپیک میدان دشواری است و ممکن است روز کشتی 

گیر نباشد و یا از لحاظ جسمی و روحی مشکل داشته باشند و به نتیجه دلخواه نرسند.

دی ماریا: ام باپه تیمی بهتر از پاری سن ژرمن پیدا 
نخواهد کرد

هافبک آرژانتینی پاری س�ن ژرمن اطمین�ان خاطر داد کیلیان ام باپه در این تیم 
خواهد ماند.

به گزارش از اکیپ، کیلیان ام باپه تا تابس��تان ۲۰۲۲ با پاری س��ن ژرمن قرارداد دارد. این 
بازیکن جوان با وجود آنکه بارها قول داده که قراردادش را تمدید خواهد کرد اما تاکنون این 

اتفاق رخ نداده و حاضر به تمدید با تیم پاریسی نشده است.
از طرفی حضور لیونل مسی باعث شده است خیلی ها او را جدا شده بزرگ این تیم بدانند. 
آنخل دی ماریا درباره وضعیت این بازیکن گفت:  فکر می کنم او می ماند. بدیهی اس��ت که 
کیلیان بازیکنی اس��ت که همه باش��گاه های بزرگ می خواهند در لیستش��ان حضور داشته 
باش��ند. با این حال بعید به نظر می رسد که او در تیمی به قدرت پاری سن ژرمن بازی کند.  
ام باپ��ه تیمی بهتر از پاری س��ن ژرمن پیدا نخواهد کرد. ای��ن آرژانتینی در مورد انتقال لیونل 
مسی از بارسلونا به پاریس گفت: اکنون من بیش از حد خوشحالم. همه رویاهای من در یک 
ماه به حقیقت پیوست: من جام کوپا آمریکا را بردم و فرصتی برای بازی در یک تیم با لئو به 
دست آوردم . این چیزی است که من همیشه می خواستم. هنوز باورم نمی شود.  پیشتر در 
رسانه ها گزارش شده بود که ام باپه در حال حاضر پیشنهاد خاصی از رئال مادرید با قراردادی 

۶ ساله دارد که طبق آن ۲۵ میلیون یورو در هر فصل دریافت می کند.

رسوایی دوپینگ در بریتانیا در المپیک توکیو
چیجین�دو اوجاه به دلیل وج�ود دو ماده ممنوعه در نمونه او فعلا به صورت موقت 

محروم شد تا وضعیتش بررسی شود.
ب��ه گزارش از گاردین، چیجیندو اوجاه ب��ه دلیل وجود دو ماده ممنوعه در نمونه او فعلا به 
صورت موقت محروم ش��د تا وضعیتش بررس��ی شود. به این ترتیب مدال برنز کانادا به نقره و 
رده چهارمی چین به مدال برنز تبدیل خواهد ش��د. اتحادیه دوومیدانی نیز درباره محرومیت 
این ورزش��کار تصمیم خواهد گرفت و احتمالا محرومیت س��نگینی در انتظار این ورزش��کار 
بریتانیایی خواهد بود.  این بزرگترین رس��وایی دوپین��گ در تاریخ ورزش بریتانیا خواهد بود 
 و باعث می ش��ود این ورزش��کار چهار س��ال از رقابت محروم ش��ود . عم��لا دوران رقابت او 
تمام شود.  او در رشته ۴ در ۱۰۰ متر توانسته بود همراه سه تن دیگر بعد از ایتالیا در رده دوم 
قرار گیرد و مدال نقره المپیک توکیو را به دس��ت بیاورد که یکی از ارزش��مندترین مدال های 

المپیک بریتانیا بود.

مجیدی: 

سرمربی استقلال می گوید باشگاه استقلال کار 
سختی برای پیدا کردن جایگزین مهدی قایدی در 

صورت جدایی این بازیکن دارد.
به  گزارش ازباشگاه استقلال، فرهاد مجیدی، سرمربی 
تی��م فوتبال اس��تقلال توضیحاتی را درباره مس��ائل و 

حاشیه های اخیر ارائه داده است.
اردو در دوبی، بازی دوستانه در ابوظبی

ما برای ب��ازی با الهلال احتمالا هفت تا هش��ت روز 
زودتر به دوبی می رویم. انتخاب من برای بازی با الهلال، 
ورزشگاه الوصل دوبی بوده. جا دارد از دوستان خوبم در 
باش��گاه الوصل تشکر کنم که شرایط میزبانی استقلال 
را پذیرفتند. در دو روز گذش��ته مذاکرات خوبی با آنها 
داشتم. یک کمپ خوب تمرینی را برای اردوی استقلال 
در دوب��ی انتخاب کردم. هتلی که قبلا رزرو ش��ده بود، 
مناس��ب نبود و یک هتل خیلی خوب را برای این بازی 
انتخاب کردم. قرار ش��د یک بازی تدارکاتی در ابوظبی 

هم انجام بدهیم.
درباره وضعیت مهدی قایدی

برای جذب بازیکنان خارجی باکیفیت در سطح قایدی 
باید مبلغ بالایی پرداخت کنیم و کار بسیار سختی برای 
جذب یک س��تاره در حد قایدی داریم. به همین دلیل 
دیروز به آق��ای ملکیان و آقای م��ددی پیغام دادم که 
موافق جدایی قایدی نیستم. شاید بتوان قرارداد بهتری 
ب��رای مهدی تنظیم کرد و او را حفظ کرد. البته وظیفه 
خودم می دان��م که منافع بازیکن و آین��ده او را هم در 
نظر بگیرم اما امیدوارم درنهایت باشگاه بتواند قایدی را 

حفظ کند.
هیچ وقت علیه استقلال شکایت نکردم

هواداران واقعی استقلال به خوبی همه را می شناسند 
که چه کس��انی به دنبال پول ترانسفر بازیکن بودند یا 
چه کس��انی زمین مص��ادره ای گرفتند یا ب��ا پیراهن و 
سربرگ استقلال وام میلیاردی از بانکها گرفتند. از زمانی 
که ترانسفر می ش��دم هر سال چند صد میلیون تومان 
و چند ده میلیارد به پول امروز بابت ترانس��فرم نصیب 
باشگاه می شد. امروز هم برای اینکه آقایان دق نکنند و 
بیشتر حاشیه نسازند، مجبورم به خرج هایی که از جیب 
ش��خصی ام کرده ام، اش��اره نکنم. پارسال بعد از استعفا 

اعلام کردم که طلبم را بخش��یدم اما وسط بحران های 
مالی نیم فصل دوم امس��ال پول کادر قبلی را پرداخت 
کردند.  سالهاست که چک میلیاردی و نقد نشده باشگاه 
را در آلبوم خاطراتم نگه داش��تم و هیچ وقت هم برای 
طلبم به فدراسیون یا فیفا یا کنفدراسیون فوتبال آسیا 

شکایت نکردم. 
کمی ظرفیت داشته باشید

بع��د از فینال، از تهران تا اروپا متحد ش��دند که این 
تیم تضعیف بش��ود. اینها اس��تقلال را بدون خودشان 
نمی خواهند. متاس��فانه کاری هم غیر از ایجاد حاشیه 
برای اس��تقلال ندارند. بعضی هایشان آنقدر بی ظرفیت 
هستند که وقتی می بازند همه ایران را خائن می کنند. 
یکی نیس��ت به این بی اخلاق ه��ا بگوید کمی ظرفیت 

داشته باشید.
چقدر باید به شما بی محلی کرد؟

تا ش��ب قبل از فینال و بع��د از بردهای متعدد، حال 
بعضی از اینها رو به سکته بود. بعد از فینال هم در حال 
دق کردن هستند. مشکلشان این است که چرا همچنان 
هواداران در حال حمایت هس��تند؟! من پاسخی برای 

بی ظرفیتی این افراد ندارم. دستشان هم برای هواداران 
رو شده است. اینها حرفشان این است که چون مجیدی 
سرمربی استقلال هست، پس نباید سر به تن استقلال 
باش��د! یک ریال برای استقلال ارزش قائل نیستند. نه 
تحمل سکوت دارند و نه چشم دیدن موفقیت استقلال 
ب��دون خودش��ان را. واقعا خس��ته نش��دند از این همه 
خباثت؟ چقدر باید به ش��ما بی محلی کرد، جوابتان را 

نداد و مقابلتان سکوت کرد تا شرم کنید؟
هشدار جدی؛ ریپورت

از طریق پیج های ناشناس اخبار دروغ منتشر می کنند. 
بعدا در گروه ها دروغ ها را وایرال می کنند و می خواهند 
دروغ را به جای خبر واقعی به خورد مخاطب بدهند! به 
وکیل می گویم شکایت کنیم علیه این پیج ها و کانال ها، 
می گوید بعضی هایش��ان در خارج از کش��ور هستند و 
در داخ��ل هم نهایتا یک میلی��ون تومان جریمه نقدی 
می شوند. خب وقتی دروغ منتشر کردن هزینه ای ندارد، 
همین می شود که می بینیم. آخرین راهی که باقی مانده، 
این اس��ت که با روش متمدنانه از هواداران بخواهیم که 
این پیج ها و کانال ه��ا را ریپورت کنند. من برای اولین 

بار و آخرین بار می گویم، این شیطنت ها و دروغگویی ها 
و بازی های کثیف علیه اس��تقلال و بازیکنان و اعضای 
این تیم ادامه داشته باشد، لیستی از این اکانت ها منتشر 
می کنم تا هواداران آنها را ریپورت کنند و به شبکه های 

اجتماعی گزارش دهند.
از آقای شفر سپاسگزارم

من فصل پیش وقتی از استقلال جدا شدم، حتی یک 
ب��ار هم علیه این تیم و مربیانش صحبت نکردم و برای 
کادر جدید آرزوی موفقیت کردم. از تیم آقای مظلومی 
حمای��ت کردم و چند بار به ورزش��گاه رفت��م. از آقایان 
منصوریان و ش��فر حمایت کردم. همی��ن طور از آقای 
استراماچونی. منتی هم نیست و وظیفه ام بوده. اینجا هم 
باید تش��کر کنم از آقای شفر که به عنوان یک خارجی 
بعد از فینال امسال از تیم حمایت کردند و من از ایشان 
سپاسگزارم. اما واقعا نمی دانم بعضی ها در استقلال چه 
منافعی دارند که وقتی می روند همچنان چشمشان به 
اینجاست و علیه تیم و بازیکنان مصاحبه می کنند و انگ 
خیانت می زنند و توهین می کنند. دس��ت از بی ادبی و 

توهین و تهمت هم برنمی دارند.
نگران محرومیت هستم

مهمتری��ن موضوعی که باید درباره اش صحبت کنم، 
این اس��ت که به شدت نگران بسته شدن مجدد پنجره 
اس��تقلال به خاطره پرونده آقای استراماچونی هستم. 
باش��گاه احتمالا باید مبلغی بیش از ۴۰ میلیارد تومان 
پرداخ��ت کن��د و در این وضعیت واقعا ش��رایط نگران 

کننده ای هست و باید این مسئله را در نظر گرفت.
اگر این شیطنت ها نبود، حرفی نمی زدم.

در پایان باید بگویم که من جان اضافه ای برای پاسخ 
دادن به حاشیه س��ازی این افراد ن��دارم و زیاد هم اهل 
مصاحبه کردن نیس��تم و در اصل فرصتی هم برای این 
کاره��ا ندارم. با همه این س��نگ اندازی ها به کار خودم 
ادام��ه می دهم و به آینده هم به ش��دت امی��دوارم. در 
پایان باید بگویم که از بزرگانی مثل منصور پورحیدری 
و ناصر حجازی یاد گرفتم که از جایگاه س��رمربی گری 
در استقلال سو استفاده نکنم. اگر این شیطنت ها نبود، 
هرگز آدمی نیس��تم که علیه دیگران حرف بزنم و قصد 

تخریب استقلال را داشته باشم.

در ادام�ه رقابت ه�ای تیروکم�ان قهرمانی جهان ک�ه در رده 
س�نی جوانان و نوجوانان در لهس�تان در حال برگزاری اس�ت، 
تیم ریکرو و کامپوند دختران و پسران با شکست برابر حریفان 

خود از دور رقابت های قهرمانی جهان حذف شدند.
به گزارش ایس��نا، در ادامه مسابقات تیروکمان قهرمانی جهان که در 
رده س��نی جوانان و نوجوانان در لهس��تان در حال برگزاری است، تیم 
ریکرو و کامپوند دختران و پس��ران در مرحله حذفی با شکس��ت برابر 

حریفان خود از راهیابی به مرحله بعد بازماندند.

در این رقابت ها تیم کامپوند در رده س��نی جوانان با ترکیب پارس��ا 
زمانی نژاد، آرمین پاکزاد و امیرمحمد قربان زاده پس از استراحت در دور 
نخست، در دور دوم مسابقات حذفی به مصاف تیم قزاقستان رفت و با 
نتیجه ۲۲۹ بر ۲۲۴ با شکس��ت برابر این تیم از دور رقابت های جهانی 
حذف شد. در کامپوند دختران نیز تیم ایران با ترکیب گیسا بایبوردی، 
ساغر حلوایی و بیتا عاشق زاده در دور نخست مسابقات حذفی به مصاف 
تی��م اس��پانیا رفت و با نتیجه ۲۲۳ بر ۲۲۲ شکس��ت خ��ورد و از دور 

رقابت ها حذف شد.

تیم میکس کامپوند جوانان نیز با ترکیب بیتا عاشق زاده و امیرمحمد 
قربان زاده در دور یک هشتم نهایی به مصاف تیم ایتالیا رفت و با نتیجه 
۱۵۵ بر ۱۵۲ برابر این تیم شکس��ت خورد و از دور رقابت های جهانی 

حذف شد.
در ادامه رقابت های تیروکم��ان قهرمانی جهان همچنین تیم ریکرو 
نوجوانان با ترکیب ارش��ک فاضل، نیما نادری و محمدحسین گلشنی 
پس از استراحت در دور نخست، در دور دوم مسابقات حذفی برابر تیم 

اوکراین با نتیجه ۵ بر ۳ شکست خورد و حذف شد.

رقابت های تیروکمان قهرمانی جهان - لهستان

حذف تیم ریکرو و کامپوند جوانان و نوجوانان از رقابت های جهانی لهستان

سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو گفت: از نظر مرغوبیت 
مدال�ی، بعد از المپیک لندن، بهترین نتیجه را در توکیو بدس�ت 

آوردیم که نتیجه ای قابل قبول است.
به گزارش ایس��نا،  نصرالله سجادی سرپرست کاروان ایران در المپیک 
۲۰۲۰ توکیو گفت: بازی های المپیک توکیو با تاخیری که به دلیل شیوع 
ویروس کرونا داشت و همه کشورها را درگیر کرده بود در شرایط استثنایی 
و با فاصله پنج س��ال از دوره قبل برگزار شد که این شرایط ویژگی هایی 
نیز به همراه داش��ت از قبیل این که بدون تماش��اگر برگزار شد و این از 
جذابیت رقابت ها کاست و به طوری که در هیچ سالنی بیشتر از ۲۰۰ نفر 
حضور نداشتند که این ۲۰۰ نفر نیز یا شرکت کنندگان بعدی مسابقات 
و یا خبرنگاران و تعدادی از کادر سرپرستی و کادر فنی تیم ها بودند. او 
ادامه داد: در خصوص میزبانی ژاپن نیز همه مس��ائل  بس��یار خوب بود و 
در مجموع با توجه به محدودیت های کرونایی، زاپنی ها  ش��رایط خوبی 
را فراهم کرده بودند اما مهمترین مش��کل، مس��ئله حمل و نقل بود که 
رضایت شرکت کنندگان را جلب نکرد البته هیچ ورزشکاری به مسابقات 
دیر نرسید اما در برخی موارد کادر سرپرستی و مجریان برگزاری دیرتر به 
محل برگزاری مسابقات رسیدند. سرپرست کاروان کشورمان در خصوص 
یک ش��کل نبودن ماسک ورزش��کاران در هنگام رژه در پاسخ به مجری 

برنامه ورزش و مردم گفت: همه کشورها هم این موضوع را رعایت نکرده 
بودند، ما نیز با توجه به تاکید پزشکان برای تعویض دو یا سه بار ماسک 
ورزشکاران در طول روز  صد عدد ماسک در اختیار هر ورزشکار گذاشتیم 
البته در صورتی که همه ماس��ک یکس��ان در هنگام رژه داش��تند، قطعاً 
زیباتر بود. دکتر س��جادی در خصوص ارزیابی مدال گفت: در طول بازی 
های المپیک که از ۱۹۴۸ لندن تا ۲۰۲۰  توکیو اس��ت ۱۷ دوره شرکت 
کردیم که البته ۳۲ دوره بازی های المپیک ثبت ش��ده است که سه دور 
از آن به دلیل جنگ جهانی اول و دوم برگزار نش��ده اس��ت اما جزء دوره 

های ثبت شده است در این ۱۷ دوره مشخص است که ۷۵ مدال کسب 
کردی��م که ۲۴ مدال آن طلا اس��ت و از این ۲۴ مدال طلا ، ورزش های  
کش��تی و وزنه برداری بیش��ترین س��هم را دارند و بعد تکواندو قرار دارد 
و همچنین رش��ته های کاراته و تیراندازی نیز دو رش��ته جدیدی اس��ت 
که مدال طلای آن از المپیک توکیو اضافه ش��ده اس��ت. وی افزود:  اگر 
بخواهیم مقایسه ای داشته باشیم ۸ دوره پیش از سال ۵۷ و ۹ دوره بعد 
از آن در المپیک شرکت کردیم ۲۴ مدال طلا ،۳ مدال طلای آن را قبل 
از س��ال ۵۷ توسط غلامرضا تختی و امامعلی حبیبی و عبدالله موحد در 
کش��تی و همچنین یک عدد در رشته وزنه برداری توسط محمد نصیری 
بوده اس��ت و بعد از انقلاب بیشترین طلا را کسب کردیم همچنین پیش 
از آن فقط در دو رشته کشتی و وزنه برداری مدال طلا کسب کردیم اما  
با دو رشته اخیری که اضافه شد ما در چهار رشته به علاوه کشتی و وزنه 
برداری پس از انقلاب مدال طلا کسب کردیم. دکتر سجادی تاکید کرد: 
در المپیک توکیو ۲۰۲۰ بیشترین آمار حضور بانوان را از اولین المپیکی 
که در ان شرکت کردیم را شاهد بودیم به طوری که یک ششم از ۶۶نفر  
ورزش��کاران شرکت کننده را بانوان تش��کیل دادند؛ این موارد نکته هایی 
اس��ت که می توان به آن توجه و بر اس��اس آن برنامه  ریزی کرد، رش��ته 

تیراندازی رشته پرمدالی است که باید به آن توجه بیشتری کرد.

سجادی: در توکیو نتایج قابل قبولی گرفتیم

هیچ وقت علیه استقلال شکایت نکردم

رییس فدراسیون تیراندازی:

بحث جابه جایی »خدمتی« دلیل فنی داشت؛ فروغی اعتماد به نفس بالایی دارد

بازیک�ن ایرانی تیم فوتب�ال فاینورد معتقد 
اس�ت آس�یب دیدگ�ی اش در دی�دار براب�ر 

لوتسرن سوئیس خیلی جدی نیست.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، در چارچوب 
دیدار های برگش��ت دور سوم مرحله مقدماتی لیگ 
کنفران��س اروپا فاین��ورد که علیرض��ا جهانبخش، 
بازیکن تیم ملی کشورمان را در ترکیب اصلی خود 
داش��ت، برابر لوتسرن س��وئیس به میدان رفت و با 

نتیجه ۳ بر صفر این تیم را شکست داد.
جهانبخ��ش ک��ه در دقای��ق ۹ و ۳۵ دو گل اول 
تیمش را به ثمر رسانده بود، در دقیقه ۴۲ به دلیل 
مصدومی��ت از ناحیه کش��اله ران از زمین مس��ابقه 

خارج شد.
جهانبخ�ش مقاب�ل دوربی�ن ESPN درباره 

مصدومیتش توضیحاتی داد.
او با اش��اره به این که مصدومیتش جدی نیست، 
اعت��راف کرد که در واقع پس از نتیجه یک  بر صفر 

در ۹ دقیقه دچار آسیب دیدگی شده است.
جهانبخش گفت:" بعد از گل اول فکر کردم شاید 
باید تعویض ش��وم و ریس��ک نکنم. در کشاله رانم 
احس��اس درد داشتم و عضلاتم کمی سفت بود، اما 
می خواس��تم همچنان ادامه بده��م. مدتی به بازی 
ادام��ه دادم. فکر می کردم اگر چن��د حرکت انجام 
دهم، خوب می ش��وم. سپس متوجه شدم این دروغ 
اس��ت! اگر اوضاع بدتر ش��ود، دیگر نمی توانم بازی 
کن��م.  بعد از گل دوم تصمیم گرفتم دیگر ریس��ک 
نکنم. فکر کردم ما برنده می ش��ویم و من هم جرات 

کردم که بیرون بروم! "
جهانبخ��ش عل��ی رغم این که هن��وز به آمادگی 
جسمانی کامل نرسیده است، پیشرفت را در خودش 

و تیم می بیند.
او گفت: "ما در بازی های اول خوب بازی نکردیم، 
اما مقابل لوتس��رن واقعاً خوب بازی کردیم. ما باید 
کمی یکدیگر و ش��یوه بازی هم را بهتر بشناسیم و 
امیدوارم همین طور ادامه دهیم. برای من مهم است 
که آمادگی بدنی داشته باشم و دقایق بیشتری بازی 
کنم. امیدوارم مصدومیت های کوچکی مانند این به 
زودی برطرف شوند و همه ما بتوانیم عملکرد بهتر و 

بهتری برای این باشگاه بزرگ داشته باشیم. "
اس��لات س��رمربی فاینورد هم در باره مصدومیت 
جهانبخش گفت:"من مدتی است علی را می شناسم. 
بازیکنان همیشه بعد از مصدومیت می گویند اوضاع 
خیلی هم بد نیس��ت، اما آن ها ظرف سه روز دوباره 
بازی خواهند کرد. جمع��ه مصدومیت او را ارزیابی 

می کنیم. "

جهانبخش:

مصدومیتم جدی نیست

رییس فدراسیون تیراندازی با اشاره به مباحث 
مطرح شده در خصوص جابه جایی نجمه خدمتی 
قبل از اعزام به بازی های الکپیک توکیو، گفت: 
این مس�اله دلیل فنی و کارشناس�ی داش�ت و 

رکوردهای کسب شده گویای همه چیز است.
علی دادگر در گفت وگو با ایرنا، افزود: برای رسیدن به 
مدال طلای المپیک راه پرفراز و نشیبی را طی کردیم 
و از ۳ س��ال پیش در مسابقات مختلف برون مرزی با 
کسب س��همیه های مختلف راهی توکیو شدیم. وی 
ادامه داد: بر همین اساس اردوها را برنامه ریزی کردیم 
و با تامین مهمات به س��مت المپیک پیش رفتیم. از 
نظر امکانات، مهمات، س��لاح و منابع مالی خیلی در 
تنگنا بودیم اما تمام تلاشمان را به کار گرفتیم تا جو 
آرام و خوب��ی را در مجموعه حاکم کنیم و مزد آن را 

هم گرفتیم.
رییس فدراس��یون تیراندازی یادآور ش��د: تا امروز 
تنها مدال طلای کاروان ایران در المپیک را به دست 
آوردیم و این بر اساس یک برنامه ریزی بود که با شیب 

ملایمی به دست آمد، البته خداوند عنایت کرد و امروز 
یکی از پرافتخارترین فدراسیون های ورزشی ایران به 
شمار می رویم و بعد از ۷۳ سال موفق به کسب مدال 

طلای المپیک شدیم.
دادگر در مورد عملک��رد دیگر ملی پوش تپانچه 
ایران تصریح کرد: هانیه رستمان در انفرادی تپانچه 
بادی با یک اختلاف، مقام دهم را به دس��ت آورد و 
نتوانست به فینال برس��د. در تپانچه چنین مقامی 
را نداش��تیم و این اتفاق برای اولین بار بود و نشان 
داد هانیه رستمیان نیز در مسیر درستی گام برمی 
دارد. اما جواد فروغ��ی به دلیل آرامش و اعتماد به 
نفس خوبی که دارد در المپیک روی س��کو رفت و 
امیدوارم در ۲ ت��ا ۳ دوره آینده المپیک نیز بتواند 
ب��رای تیراندازی ایران افتخارآفرین باش��د.  وی در 
مورد نجم��ه خدمتی و بحث جابجایی او هم گفت: 
خدمتی از ورزشکاران خوب تیراندازی به شمار می 
رود، ام��ا ما ب��ه دنبال این بودیم ت��ا بهترین نفرات 
و بهترین تیم را در المپیک داش��ته باش��یم. او در 
رکوردگیری ها پایین تر از رقبای خود قرار گرفت. 
فاطمه ک��رم زاده رکوردهای بهتری داش��ت و این 
مس��اله در بحث کارشناسی و فنی مورد توجه قرار 
گرف��ت و در نهایت قرار ش��د ک��رم زاده در بخش 
تفنگ بادی به رقابت بپردازد.فدراس��یون به دنبال 
موفقیت بود و این در راستای اجرای عدالت، رکورد 
و منطق بود. اگر کرم زاده به هر دلیل کنار می رفت 
نفر بعدی آرمینا صادقیان بود که رکوردهای بعدی 

را در اختیار داشت و خدمتی بعد از او بود.
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